
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 625
van WARD KENNES
datum: 16 mei 2017

aan LIESBETH HOMANS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
INBURGERING, WONEN, GELIJKE KANSEN EN ARMOEDEBESTRIJDING

Interfederaal Gelijkekansencentrum Unia  -  Doorlichting

De minister kondigde recent aan in juni de overheidsopdracht te lanceren om een 
onafhankelijke instelling te vinden die de door haar gewenste doorlichting van Unia kan 
uitvoeren. Volgens de berichtgeving moet het onderzoek duidelijk maken of elke 
bevolkingsgroep die zich gediscrimineerd voelt, terecht kan bij Unia.

1. Wat is juist het opzet van dit onderzoek? 

2. Welk budget trekt de minister uit voor deze doorlichting?

3. Welke onderzoeksvragen zullen worden gehanteerd?

4. Welke parameters wil de minister gebruiken om de werking van Unia te beoordelen?

5. Gelet op het feit dat Unia een interfederaal centrum is, pleegt de minister over deze 
doorlichting ook overleg met de federale minister voor Gelijke Kansen en de 
ministers uit de andere deelstaten bevoegd voor Gelijke Kansen?



LIESBETH HOMANS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
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ANTWOORD 
op vraag nr. 625 van 16 mei 2017
van WARD KENNES 

De opmaak van de onderzoeksopdracht is in voorbereiding. Er vond hierover ook al een 
gesprek plaats met UNIA. We willen peilen naar de werking van UNIA ten aanzien van 
het Vlaams gelijkekansenbeleid. 


